
Hasiera batean, baliteke oso jende gutxik parte hartzea gure proiektu honetan, baina            
ondoren geroz eta jende gehiago hasiko zen parte hartzen eta bereziki udaran (parranda             
gehiago egiten direlako). Ondoren, instagram bidez bezeroekin chata erabiliz dudak argitu           
ditzakegu eta informazioa eman ere. Kasu berezi batean adibidez, norbait boluntario bezala            
eskeiniko balitz bere kotxea eramateko eta azkeneko momentuan alferragatik edo dena           
delakoagatik azalduko ez balitz, udaletxetik karta bat bidaliko zitzaion eta ondorioz, ez            
litzateke gehiago onartua izango taldean.  


